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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen mandag den 21. august kl. 17.30-19.30 
Der serveres en let anretning ved mødets start 

Mødeleder: Signe 
Referent:  Rikke 

    Kl. Punkt Præsentation Handling 
1 17.30 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen er godkendt  

2 17.35 Meddelelser  
 Formanden 
 Skoleledelsen 
 Medarbejder 

repræsentanter  
 Elevrådet 

Andre 

Formanden: 

 Besøg på forældremøder. Der mangler fortsat på et par 

møder. 

Skoleledelsen: 

 Hamid er gået bort i sommerferien, og familien 

afholder mindeceremoni i september. 

 God opstart på skoleåret. 

 På 7. årgang er der flere piger, der har fået plads i 

talentklasserne, og andre har søgt nye skoler. Der er 

derfor en klasse med kun tre piger. Peter deltager i 

klassens forældremøde. Der er samtidig søgning af 

nye elever på årgangen. 

 Har ansat to nye medarbejdere og fastansat en 

medarbejder, der har været på skolen i vikariat. 

 



 

 

 D. 1. september tager alle skolens medarbejdere på 

pædagogisk weekend. Emnet er skolens 

værdigrundlag og vision og digitale devices. 

 Der er oprettet lokale i udskolingen, da der er kommet 

en klasse mere. Det er et midlertidigt klasselokale, som 

går skift, da det ikke opfylder alle krav til at være et 

permanent klasselokale. 

 Der har været vand i kælderen (udskolingen) i 

sommerferien, og der er kommet skimmel dernede. 

Der er ikke noget i lokalerne. 

 Udskolingen er i dårlig stand. Skolebestyrelsen skriver 

til kommunen. 

 God første skoledag, det var en god modtagelse med 

sang og flag. 

 Lejrskole med udfordringer på hjemturen pga. DSB, 

blev løst og de kom hjem i god behold trods 

forsinkelse. 

 

Medarbejdere: 

 Der er lavet et Trivselsudvalg på skolen, som laver 

personalearrangementer. 



 

 

 Rigtig godt arrangement og velkomst den første 

skoledag. 

 

Elevrådet: 

 Elevrådet bliver organiseret på en anden måde. 

Næstformanden blive formand året efter, og der er 

opdeling af møder på en ny måde. 

 

3 17.45 Skoleudvikling og tiltag i 
dette skoleår.  

Skolens udviklingsplan: 

At arbejde videre på værdigrundlaget og visionen, hvor vi 

skal have ordene til at udspille sig i praksis. Dette præsenteres 

efter den pædagogiske weekend. 

Skolen har lavet en plan for, hvad der sættes fokus på, 

eksempelvis ordblindepatrulje, morgensang i indskolingen, 

stærke og sunde fællesskaber (se bilag for nærmere). 

Ift. politikken vedr. digitale devices, er der bred opbakning 

blandt forældrene.  

I forbindelse med ønsket om sunde og gode analoge 

fællesskaber, bliver der indkøbt spil/aktiviteter og sat ure op i 

udskolingen og på mellemtrin.  

 

 



 

 

4 18.00 Princip for skole-hjem 
samarbejdet 

Drøftelse og beslutning af nyt princip for skole/hjem-

samarbejdet. 

Princippet er godkendt. 

 

KB retter til sprogligt 
og lægger på 
hjemmesiden.  

5 18.30 Mødekalender for 
skoleåret 2023-2024 samt 
drøftelse af 
mødefrekvensen 

Se bilag. 

Forslag om færre møder af længere varighed. 

Vedtaget: 6 møder af tre timers varighed – 17.15 - 20.15 

 

6 18.45 Klassekasser, opsparing og 
lejrskoler.   

Det er op til skolerne, hvornår skolerne placerer deres 

lejrskoler, der er ikke er en kommunal regel omkring dette. 

Der er mange fordele og ulemper uanset, hvor lejrskolerne 

placeres, og der er ikke noget, der taler mere for noget en 

andet. 

 

Ledelsen laver en proces og kommer med et oplæg på et senere 

møde. 

 

Drøftelse af hvilke aktiviteter, der er hensigtsmæssige i 

forhold til indsamling af penge til lejrskoler. 

Der må ikke være brugerbetaling på lejrskoler, og derfor 

bliver der lavet tiltag for at tjene penge til lejrskolerne. 

 

KB kommer med et 

oplæg til 

indsamlingsmuligheder 

på et senere møde.  



 

 

 

Det må ikke være sådan, at nogle forældre føler sig pressede til 

at skulle betale. 

Aktiviteterne skal have et pædagogisk sigte, hvor kagesalg er 

en god aktivitet. Aktiviteter ud af huset kunne være en 

mulighed. 

 

7 19.05 Senere mødetid for skolens 
ældste klasser.  

SBU ønsker at skolebestyrelserne i kommunen forholder sig 

til dette og giver en tilbagemelding.  

 

Udsættes til næste 

møde. 

8 19.25 Eventuelt Helle opfordrer til at læse ”Skolebørn”, som bliver tilsendt, når 

man er medlem af skolebestyrelsen. 

 

Christa: Der er kommet tilbud om seminar for 

skolebestyrelser. 

Christa arbejder fortsat på forældrearrangementet vedr. 

digital dannelse. Disse arrangementer bliver afholdt i uge 40 

eller 41.  

 

Helle Sørensen ønsker SKB-medlem med til 3. årgangs 

forældremøde, da der ikke var nogle sidste år. Christa deltager. 

 

 


